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Abstract (en)
The machine i.e. steam turbine (1), has an external housing (2) arranged around an internal inner housing (3) and an external inner housing (4).
The engine has a flow (18) for high pressure steam and another flow (19) for medium pressure stream. The latter flow is aligned opposite to the
former flow, which comprises a high pressure inflow region (7). The latter flow comprises a medium pressure inflow region (11). The internal housing
is arranged around the high and medium pressure regions and is made of 9 grams equivalent weight percentage to 10 grams equivalent weight
percentage of chromium.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Strömungsmaschine umfassend einen Rotor (5) sowie ein inneres Innengehäuse (3) , ein äußeres Innengehäuse (4) und
ein Außengehäuse (2), wobei die Strömungsmaschine eine erste Flut (18) und eine zur ersten Flut (18) entgegengesetzt angeordnete zweite Flut
(19) für eine Hochdruck-Beschaufelung bzw. Mitteldruck-Beschaufelung aufweist, wobei das innere Innengehäuse (3) aus einem höherwertigen
Material als das äußere Innengehäuse (4) gefertigt ist und lediglich die Hochdruck (7)- und Mitteldruck-Einströmungsbereiche (11) inklusive dem
Ausgleichskolben (20) aufnimmt.
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